
Acta_de_l’assemblea_general ordinària de l’Agrupació Excursionista de 
Martorell (any 2015) 
 
Dimarts 26 de maig de 2015, a les 9 del vespre, al local de l’entitat. Hi                               
assisteixen quinze socis, inclosos els cinc membres de la Junta directiva. 
 
Temes tractats, segons l’ordre del dia (annex 1) i acords adoptats 
 
1. Es llegeix i s’aprova per assentiment l’acta corresponent a l’Assemblea de l’any                         
2014. 
 
2. Informe del President  Després d’agrair la feina que, de manera desinteressada,                         
duen a terme els membres de la Junta directiva i altres socis (Encarna Montroig,                           
Vicenç Amat), així com la participació dels socis en les activitats de l’Agrupament, el                           
president informa dels següents temes: 

 A la data de l’assemblea, l’AEM té 167 socis al corrent de pagament (quota                             
2015), dels quals prop de la meitat corresponen a grups autònoms (les colles de                           
Carles Muntané i de Sant Sadurní).  

 Gestió de l’entitat. Com a l’assemblea de l’any anterior, el president la qualifica                           
de continuista. 

 La Vegueria té la voluntat de potenciar les activitats de formació. Es farà arribar                             
la informació en aquest respecte als nostres socis. 

 Canvis de legislació que poden afectar a l’entitat. És el cas de la Llei del                               
Voluntariat, la implantació del Formulari 347 de l’Agència Tributària per associacions                     
que duen a terme operacions per valors de més de 3.005 €, i la possibilitat de donar                                 
d’alta els arxius de l’entitat a l’Agència de Protecció de dades.  

 Responent a les peticions de les entitats implicades, es faran aportacions per la                           
renovació de la web de Martorell.com (50 €), i també per la rehabilitació dels refugis                             
dels Rasos de Peguera i de Sant Aniol d’Aguja. 

 Quatre dels nostres socis han format un grup d’escalada i alta muntanya dins                           
l’entitat. De manera informal organitzaran activitats d’aquesta mena de les que                     
s’informarà als socis que puguin estar interessats en participarhi. El mateix grup té                         
intenció de presentar a l’ajuntament una proposta de construcció d’un rocòdrom a Can                         
Oliveres. 
 
3. El tresorer informa del balanç dels comptes de l’entitat de l’exercici 2014 (annex 2),                             
que presenta un superàvit de 472,49 €. Com els exercicis precedents, el gruix dels                           
moviments (prop del 90%) correspon a les renovacions de llicències; entre les                       
despeses que s’han incrementat hi ha la dels premis del concurs de fotografia, i també                             
hi ha hagut més moviments relacionats amb el lloguer de material de muntanya. No                           
es va rebre, ni tampoc es va demanar subvenció de l’Ajuntament. 
Es presenta també el pressupost per al 2015 (annex 2), considerat conservador,                       

amb una previsió d’ingressos de 2.280 €, de despeses de 1.885 €, que dónen un                             
superàvit de 395 €. El saldo actual del compte de l’entitat a CaixaBank és d’uns 9.900                               
€, del que es dedicarà una part a la compra d’un ARVA més pala i a renovar raquetes                                   
de neu. 
També es comenta la decisió de la Junta d’incrementar l’import per tramitar la                         



llicència temporal a 10 €, per estimular que els participants habituals a les nostres                           
sortides es federin. De cara al 2016, es vincularà la condició de soci a l’obtenció d’una                               
llicència federativa; s’acceptaran socis col·laboradors (que abonin només la quota de                     
soci) només en els casos que no participin a les sortides o bé que estiguin federats a                                 
través d’altres entitats. 
 
4. La gestió de la Junta i els comptes de l’entitat s’aproven per assentiment dels socis                               
presents. 
 
5. Torn obert de paraules. – Joana Casanovas demana que se segueixin cel·lebrant els                           
dos sopars socials anuals (desembre i juliol). Pel del proper juliol proposa que es faci                             
amb aportacions dels socis, al nostre local o bé en algun altre de públic que pugui                               
estar obert fins tard. 
 
 
El President El Secretari 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ANNEX 1  CONVOCATÒRIA DE L’ASSEMBLEA DE 2015   
 

 
 
Benvolguts consocis, 

En nom de la Junta Directiva de l’Agrupació Excursionista de Martorell em plau convocarvos a                             
l’Assemblea General Ordinària de l’entitat que tindrà lloc el dimarts 26 de maig de 2015, a les 9                                   
del vespre, al local de l’entitat. 

Els punts de l’ordre del dia són els següents: 

● Aprovació de l’acta corresponent a l’Assemblea de l’any 2014 
● Informe del president. 
● Aprovació, si s’escau, de les línies de gestió de la Junta. 
● Aprovació, si s’escau, dels comptes de l’any 2014 i del pressupost per al 2015 
● Torn obert de paraules. 

D’acord amb els estatuts de l’entitat vigents, és preceptiu que l’Assemblea General Ordinària es                           
reuneixi almenys un cop l’any, dins el primer semestre, per tractar dels temes esmentats més                             
amunt. 
 
Esperem, doncs, la vostra assistència 

Ben cordialment, 

 

Ignasi Soriano 

Secretari de l’AEM 

 
Martorell, 28 d’abril de 2015 

 
 
 
 
 
 



 
 
ANNEX 2  COMPTES DE L’ENTITAT (ANY 2014) I PRESSUPOST (ANY 2015) 

 


